







# JeollaNamdo Tourism Organization

# Highlights!

- Purple Island
- Mokpo [Incl. Cable Car Ride]
- Boseong Green Tea Field
- Gwangmyeong Cave (Film site for "Running Man")
- Gunsan: A historic city with ancient Japanese architectural buildings
- Jingwansa Temple ~ Beautifully set in Bukhansan National Park



### Gourmet!

Enjoy Korean Specialty Meals: Bamboo Set Menu + Grilled Short Rib Patties, Cockle Bibimbap Set, Braised Herbal Country Chicken, Cod fish Soup with Pan Cake, Korean Pork BBQ, & many more!

### Activities!

- DIY Salt-making Experience + Salt Ice-cream + Free 1KG Salt @ Jeungdo Salt Museum
- Makgeolli Tasting + Makgeolli Foot SPA
- Abalone Picking & Tasting Experience @ Wando



### **Purple Island**

Banwol Island is identified with its native bellflowers known as Campanula Paint, marked for their lilac colour. Owing to its purple scenery, this unique remote destination is also called Purple Island. Interestingly, it has about 400 houses and buildings with roofs coated in pastel purple colour, including old-school telephone booths and a bridge connecting it to neighbor Bakji Isalnd.



## Metasequoia Road

Damyang Metasequoia-lined Road is one of Korea's most beautiful paths. Metasequoia trees were planted along the street. The 8.5 km-long boulevard is one of the most popular driving routes in Korea, especially during summer when the trees' lush green leaves are at their height of beauty.



### Jeonju Hanok Village

located in the city of Jeonju and overlaps Pung-dong and Gyo-dong. There are over 800 traditional Korean hanok houses. While the rest of city has been industrialized, Hanok Village retains its historical charms and traditions.



## Mokpo Cable Car

On a day with clear sky, why not see the many islands surrounding Mokpo by taking the longest cable ride in Korea. On Yudalsan Mountain, the cable is 3.2 km long over the sea, with 2 stops, observations, and hiking trails. Soar over Mokpo in a red cabin and get a bird's eye view of the port and surrounding islands.



#### **Gwangmyeong Cave**

There are many geological feature and thematic areas set up in the Cave. It offers variety experience programs, so the cave is great place to get close to nature. Also, this place become more popular after TV program "Running man" was filmed. It offers visitors a unique opportunity to take part in winetasting, with 78 different varieties of quality wine across 8 different Korean vineyards.



Day	Breakfast	Lunch	Dinner	<b>Hotel Or Similar Class</b>
1		-	-	<b>+</b>
2	<b>+</b>	Braised Pork Ribs in Potato Soup	Korean Bibimbap	Best Western Plus Jeonju
3	Hotel	Bamboo Set Menu + Grilled Short Ribs Patties	Cod Fish Soup with Korean Pan Cake	2N 4* Hotel Hyundai by Lahan Mokpo
4	Hotel	Pork and Octopus stew	Korea Pork BBQ	
5	Hotel	Grilled Fish Set	Hanjeongsik-Korean Table d'hote [Cockle Bibimbap Set]	4* Gwangju Utop Boutique Hotel
6	Hotel	Braised Herbal Country Chicken	Own expenses	2N 5* Deluxe NOVOTEL Ambassador Seoul Yongsan
7	Hotel	Chinese Cuisine+ Jjajang noodle	Own expenses	
8	Hotel	<b>*</b>		







Day 1: Singapore → Incheon

Day 2: Incheon ~ Jeollabukdo ~ Gunsan Sool Village ~ Makgeolli Rice WineTasting ~ Makgeolli Foot SPA in Zen Garden ~ Gyeongam-dong Railroad Retro Village ~ Jeonju Hanok Village ~ Jeondong Cathedral

Day 3: Jeonju ~ Jeollanamdo ~ Damyang Bamboo Park ~ Metasequoia Road ~ \*Sinan "A Slow City" ~

\*Salt Museum [Incl. Taepyeong Salt Making Experience + Salt Ice Cream + Salt 1 kg] ~ \*Salt Field Observatory ~ Mokpo (\*Note: Outdoor Salt Making Experience is subject to Temperature & Weather Conditions. It will be replaced by Salt Cave Healing experience)

- Day 4: Mokpo ~ Purple Island ~ Mokpo Dongbu Market ~ Mokpo Marine Cable Car Ride
- Day 5: Wando Tower [Incl. Entrance ticket] ~ Wando Abalone Picking & Tasting Experience [Incl. Boat Ride] ~ Boseong Green Tea Field ~ Naganeupseong Folk Village
- Day 6: Gwangmyeong Cave ~ The Hyundai Seoul (Largest Mall in Seoul) ~ Myeongdong shopping street
- Day 7: Hanbok Experience @ Gyeongbok Palace ~ Ginseng Outlet ~ Cosmetic Duty Free ~ Hongdae Shopping Street **Bukhansan National Park Jingwansa Temple**
- Day 8: Healthy Liver Shop ~ Transfer to the Incheon Airport → Singapore

#### Note:

Undated: 14-APR-25 EN HN

- During major international or local festive events, accommodation may not be arranged as stated as above.
- 2. Tour groups may be merged and sequence of itinerary is subject to change without prior notice.
- 3. Bonus tour will be not replaced nor refunded. Seasonal Tour subject to change by weather condition.
- 4. All hotel ratings are based on local standard. In case of hotel rooms are running full, an equivalent standard hotel will be served as replacement.
- 5. In the event of any discrepancy between the English and Chinese itineraries, the Chinese version shall prevail.
- Room type, size and/or view are allocated by hotel/resort, subject to availability.
- 7. Tour is fully conducted in Mandarin.



### \*Spring Season (for Departure date between Mar 30 - Apr 10)

Day 5: Naganeupseong Folk Village replace by Boseong Cherry Blosom path

### \*Spring Season (for Departure date between Apr 20 - May 05)

Day 6: Gwangmyeong Cave replace by Seasonal Limited - Jinan ShibaSakura

### \*Spring/Summer Season (for Departure date between May 15-Jun 30)

Day 5: Abalone Picking replace by Cheonghaepogu film Set

LCH: Abalone Course Set

#### \*Autumn Season (for Departure date between (Oct 20 – Nov 10)

Day 3: Salt Museum & Observatory replaced by Mt Naejangsan National Park & Baekyangsa Temple

LCH: Braised Spicy Chicken & DNR: Bamboo Set + Grilled Short Ribs Patties

### \*Winter Season (for Departure date between Dec 01 – Feb 28)

Day 3: Salt Museum & Observatory replaced by Naju Hwangpo Sail Boat Experience + Sihwa Village +DIY Food-making (Octopus Soup)

Dinner: Octopus Soup

Day 5: Abalone Picking Experience replaced by DIY Seaweed-making.

Day 6: Gwangmyeong Cave replaced by Strawberry Picking + Muju Ski Resort

(Optional: Ski Equipment & Ski Suit KRW 55,000/pax)





6533 1788











## 全罗南道观光财团

# 本团特色

- 半月岛 ~ 浪漫童话"紫岛"
- 木浦市 [含: 搭乘观光缆车]
- 宝城绿茶园
- 光明洞窟 (《Running Man》拍摄地)
- 探索历史悠久,拥有古老日本建筑的群山市
- 美丽北汉山国立公园的津宽寺



# 精选美食

### ❖ 韩式特色美食:

潭阳特色竹筒饭+烤短肋肉饼、蛤蜊拌饭套餐、鳕鱼汤+传统煎饼、红烧药材土鸡、韩式猪肉烧烤等!

# 精彩体验

- 手工制盐体验 @ 新安曾岛盐博物馆
- 鲍鱼采摘 + 试吃体验 @ 莞岛
- 景福宫韩服体验
- 品尝韩国传统米酒+米酒足浴







# 半月岛



## 潭阳水杉林荫道

8.5 公里长的林荫大道两侧是很有 年头的水杉,稳稳直立,枝叶茂密 交错。夏季树木茂密的绿叶达到最 佳状态;到了秋天更是树木层林尽 染成为金黄色的隧道,梦幻般的景 观使这里被选为韩国最美的林荫路



## 全州韩屋村

韩国唯一一个被完全保存下来的韩 屋群落,有超过800间传统韩屋.这里 不仅能吃到最正宗的拌饭观赏各种 韩纸艺术,还聚集了殿洞圣堂、庆 基殿等各种历史遗迹,想体验韩国 传统文化的朋友一定不要错过。



## 木浦海上缆车

在晴朗的天气下特别安排搭乘韩国最长的索道缆车,在空中将慢城木浦周围众多岛屿与市内美景尽收眼底;索道全长3.2公里,有着2个停靠站、观景台和远足径。



## 光明洞窟

韩国最优秀的洞窟主题公园,是曾经用于采取金、银、铜等矿产的矿山;因电视节目"Running man" 在此拍摄而更受欢迎。内设有多个观览设施,提供各种体验项目;这里还有来自 8 个韩国葡萄园的 78 种优质葡萄酒,提供了参与品酒的独特

天数	早餐	午餐	晚餐	酒店 或同级
1		_	-	<b>+</b>
2	+	韩式排骨土豆汤	石锅拌饭	全州 Best Western Plus
3	酒店	潭阳特色价简饭+烤短肋肉饼	鳕鱼汤 +传统煎饼	2晚 4* 木浦现代酒店(灵岩郡)
4	酒店	猪肉和章鱼炖锅	韩式猪肉烧烤	
5	酒店	烤鱼定食	全罗南道韩定食 [蛤蜊石锅拌饭套餐]	4* 光州 UTOP 精品酒店
6	酒店	红烧药材家乡鸡	×	2晚 5* 首尔龙山诺富特大使酒店
7	酒店	中华料理 + 炸酱面	×	
8	酒店	<b>+</b>		







### 第一天: 新加坡 👉 仁川

第二天: 仁川 ~ 全罗北道 ~ 群山 SOOL Village ~ 品尝韩国传统米酒 ~ 禅园米酒足浴 ~ 铁路复古村 ~ 全州韩屋村 ~ 殿洞圣堂 第三天: 全州 ~ 全罗南道 ~ 潭阳竹绿园 ~ 水杉林荫道 ~ "慢城"新安曾岛~\*新安曾岛太平盐田体验 [含: 制盐体验+品尝盐冰淇淋+赠送1公斤太平盐]~\*盐田观景台(\*注: 由于户外制盐体验受温度和天气条件影响, 若因天气原因无法进行, 将由盐洞疗愈体验替代)

第四天: 木浦 ~ 半月岛(紫岛) ~ 木浦东部市场~ 木浦海上缆车 ~ 木浦

第五天: 木浦 ~ 莞岛塔[含登塔门票] ~ 莞岛鲍鱼采摘+试吃体验 [含船游]~ 宝城绿茶园 ~ 乐安邑城民俗村

第六天: 光明洞窟 ~ 现代百货首尔 (首尔最大的购物中心) ~ 明洞购物街

第七天: 景福宫+韩服体验 ~人参专卖店 ~ 化妆品专卖店~

弘大购物街 ~ 北汉山国立公园津宽寺

第八天: 护肝宝店 ~ 仁川机场 ナ 新加坡

- 注: Updated: 14-APR-25\_CN\_HN
- 1. 国际或当地重大节日活动举行期间, 酒店住宿可能无法按照行程安排。
- 团队如有合拼或行程顺序更改,恕不预先告知,以当地旅行社安排为准如遇当地酒店客满等因素,将以同等级的酒店取代。
- 贈送或红利项目将无任何替代或退款。季节性行程可能会因天气情况 而改变。
- 所有的酒店星级评价均以当地为标准。如遇当地酒店客满等因素, 将以同等级的酒店替代。
- 5. 若中英文行程版本出现不符之处,将以中文版本为依据。
- 6. 房间的差异,包括房型、面积、景观,均由酒店分配而定。
- 7. 团体全程将以华语讲解



## \*春季(出发日期: 3月30-4月10)

第5天: 乐安邑城民俗村更改为宝城樱花路

### <u>\*春季(出发日期: 4月20-5月05)</u>

第6天: 光明洞窟更改为春季限定-镇安芝樱

### \*春季/夏季(出发日期: 5月15-6月30)

第5天: 采鲍鱼更改为清海浦区电影布景(午餐:鲍鱼套餐)

## <u>\*秋季(出发日期: 10月20 - 11月10)</u>

第3天: 盐博物馆+观景台行程,更改为内藏山国立公园 + 白羊寺(午餐:韩式辣味炖鸡、晚餐:潭阳特色竹筒饭+烤短肋肉饼)

### \*冬季(出发日期: 12月01-2月28)

第3天: 盐博物馆 + 观景台行程, 更改为罗州黄埔帆船体验

+ 诗画村 + DIY 亲手制作章鱼汤 (晚餐: 章鱼汤)

第5天: 鲍鱼采摘体验行程,更改为DIY亲手制作海藻 第6天: 光明洞窟行程,更改为草莓水果采摘+茂朱滑雪场

(自费滑雪项目:滑雪装备及滑雪服 KRW 55,000/每人)





6533 1788



enguries@hongthai.com.sg